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Tóthfaluban folyamatos a munka. Megszoktuk már, hogy egy ideje ott mindig történik valami. Skanzen, azaz falumúzeum, Duna-makett 
és arborétum kialakítása képezi a jelenlegi tevékenységüket. Kedden bemutatták az eddigi munkájuk gyümölcseit a tóthfalusiak. A falumú-
zeumnál a helybeli gyermekzenekar tagjai zeneszóval várták a megjelenőket, akiket a falu első embere, Bata Ferenc üdvözlő szavai után 
Lékó Lajos, gazdaságfejlesztési tanácsadó, Tóthfalu díszpolgára avatott be a részletekbe, az elmúlt időszakról szóló, tartalmas és kimerítő 
beszámolójában. Kiemelte, a skanzen területén az iskolamúzeum, a régi mesterségek műhelyei, egy tipikus falusi porta, a Kárpát-medencei 
népi építészeti házak-épületek bemutatása valósul meg sajátos tartalommal, melyeket a falu és a község testvértelepüléseivel uniós pénzekből 
kívánnak megvalósítani. De ide tartoznak majd a szórakoztató- és rendezvényterek, alkotóház, ami lehetőséget biztosít a közösségi élet fellen-
dítésére, viszont még mindig sok munka vár rájuk, azonban a május 9-i bemutató is sejtette, hogy hamarosan belakhatják ezeket a tereket úgy 
a tóthfalusiak, mint a távolabbról érkezők is.

A régi mesterségek műhelyeibe is gyűjtik a bemutatásra váró tárgyakat, egyelőre még nincs teljesen  berendezve a helyiségek nagy része, 
de a munka folyamatos. Épp úgy, mint a skanzen mögötti részen elterülő másfél hektáros terület, ahol az őshonos gyümölcsfák génbankjai 
lesznek, ezekből kétszáz fatővel rendelkeznek eddig, de a meglévő lóállományt is bővíteni tervezik. 

A még megvalósulásra váró terveket Valkay Zoltán, magyarkanizsai építész vázolta, melyről Lékó úgy nyilatkozott, a már meglévő tartal-
mak a tervezettekkel együtt Tóthfalut a falusi turizmus zöld gyöngyszemévé fogják tenni.

A Duna-makett is készül, de még elkél rengeteg, hogy a kívánt formájában tárják az érdeklődők elé. 
Az arborétum kialakításának első fázisán már túl vannak, így a megtekintett tartalmak után ünnepélyes átadásra került sor, ahol Csikós 

Árpád, a Tóthfalu és környéke Mezőgazdasági Érdekvédelmi Egyesület elnöke, Lékó Lajos és Fejsztámer Róbert leplezte le az arborétum 
turisztikai tábláját. 

Csikós beszámolójából kiderült, az eddig betelepített területen arra törekedtek, hogy olyan fajtákat hozzanak, amik jellemzőek a Kárpát-
medencére, de egyéb dísznövények is helyet kaptak itt és folyamatosan bővül is. (-)
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– Kedden leplezték le a turisztikai táblát –

Ünnepélyesen is bemutatták a skanzent 
és az arborétumot


